
                       

Zpráva o činnosti TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí, z.s. za období  

2016 - 2020 

    

     Vážení sportovní přátelé, dovolte mi, abych Vás přivítal na dnešní VH naší TJ – mj. tato je 

již šestá, která se koná pod současným vedením TJ. Původní termín byl plánován na 

11.12.2020, z důvodu epidemiologické situace je odložen o 3 měsíce. Nový termín je pátek 

26.2. a proběhne korespondenční formou. Na úvod bych chtěl především poděkovat Vám, a 

také všem členům Vašich jednotlivých oddílů, za Vaší práci a činnost. Prezidentem byl 

v tomto období Mgr. Petr Havel, zástupcem byl každoročně zvolen ekonom Ing. Jiří Jirásko. 

1. Vnější podmínky a ekonomický vliv 

     Období 2016 – 20 bylo pro sport v ČR po dlouhé době velice příznivé, odrážela se příznivá 

ekonomická situace ve společnosti. Stabilizovala se dotační politika Města Sezimovo Ústí. 

Pro naší TJ bylo významným aktem vyhlašování dotací ze strany MŠMT ČR (ČUS) a NSA, 

které výrazně pomohly s financování soutěží, a hlavně s odměnami trenérů a cvičitelů. Jedná 

se především o program Můj klub. Kladně hodnotíme rovněž finanční dotace ze strany Jč 

kraje, které pomohly financovat činnost mládeže a výkonnostního sportu, a rovněž některé 

sportovní vybavení a zázemí. Dotační politika bylo dodržena i v roce 2020, kdy celá 

společnost byla výrazně ovlivněna pandemií Covid 19. Také však výrazně pomohly 

s obnovou sportovních a zařízení a nákupem sportovního vybavení. Dalším zdrojem byly 

vlastní oddílové a členské příspěvky. Pokračovala spolupráce s některými sponzory - zde je 

třeba jmenovat C – Energy, která je stabilním partnerem a garantem mládežnického sportu. 

Firma Kovosvit jako generální sponzor v posledních letech neplní svou funkci – pro další 

období je třeba tuto spolupráci přehodnotit. Na závěr se musím zmínit o poslední významné 

společenské a ekonomické situaci v roce 2020 – pandemie spojená s koronavirem. Tato 

situace se od března do května významně podílela na situaci ve sportu – přerušení tréninků, 

soutěží, atd. Díky dobré finanční situaci TJ (zásluha „vaty“ z předchozích let) jsme situaci 

zvládli bez větších problémů. 

2. Hodnocení činnosti TJ:  

    Členská základna byla po celé období stabilizována, počet členů se pohyboval mezi 1300 a 

1400, počet oddílů na konci roku 2020 je 11 aktivních a 3 neaktivní  Stále patříme k největším 

sportovním oddílům v kraji. Sportovní výsledky byly v některých sportech významné a TJ se 

podílela i na státní reprezentaci ČR (házená, softbal), velice důležitá je činnost mládežnické 

složky a rekreační sportovní činnosti. 

     Výrazným faktorem bylo zlepšování úrovně mládežnických celků v některých sportech. 

Zároveň došlo ke zvýšení členské základny mládeže a s tím spojený nárůst akcí pro mládež 

(sportovní tábory a soustředění). Navíc dotační politika MŠMT ČR, od roku 2020 Národní 

sportovní agentury je zaměřena především na mládežnickou základnu, hlavně v oblasti 

výkonnostního sportu. Ke stabilitě TJ přispěla pravidelnost dotací ze strany MěÚ v Sezimově. 

Ústí. Ekonomické výkazy hospodaření TJ a jednotlivých oddílů jsou přehledné a pravidelné,  

každý oddíl má vlastní podúčet a hlídá si vlastní peníze. Podařilo se připravit web stránky TJ  

(a také některých oddílů), které jsou poměrně pravidelně aktualizovány – zde patří 

poděkování T. Ederovi. Rada předsedů se scházela pravidelně.5x ročně. Přesto apeluji na 

jednotlivé oddíly, aby tlačily na pravidelnou účast svých předsedů.  

 



3. Hodnocení činnosti oddílů:  

    Ještě jednou bych chtěl poděkovat všem oddílům za jejich činnost. Samozřejmě, že nelze 

srovnávat sportovní úroveň různých oddílů-některé jsou více zaměřeny na sportovní 

výsledky, jiné mají spíše rekreační charakter. Naše TJ se v uplynulém období podílela i na 

reprezentaci ČR – oddíly softballu a házené. Mediálně sledovanou akcí je každoroční 

vyhlašování sportovců okresu Tábor – nominace získávají gymnastky, házenkáři, softbalisté. 

    Tradičně k úspěšným oddílům patří házená-muži působí stabilně ve 2.lize a ČP.  Dorost se 

po letech představil v letech 2015-17 v dorostenecké lize ČR. V posledních 3 letech došlo 

k výraznému navýšení členské základny mládeže, navýšení počtu družstev v soutěžích a 

stabilizovala se trenérská a funkcionářská základna. Významnou akcí byla účast st. žáků na 

Šumavském poháru (Jč kraj, Horní Rakousko) – 218/19 a 2019/20. Dalším úspěšným sportem 

je gymnastika, kde mladé naděje patří k nejlepším v Jč regionu a rovněž se zúčastňují 

přeborů ČR. Vedle děvčat byla úspěšná také chlapecká kategorie – v období. Velice dobře si 

vedou gymnasté při organizování závodů s krajskou a republikovou účastí – Aprílový a 

Mikulášský pohár. Nejlepších sportovních úspěchů v tomto období dosahoval oddíl softbalu 

– družstva žáků a kadetů hrají v mezioblastní soutěži, družstvo mužů a žen v republikových 

soutěžích, v posledních několika letech nejlepší hráči hostují v nejvyšší soutěži a podíleli se 

na reprezentaci ČR. V roce 2019 družstvo mužů postoupilo do extraligy ČR, kterou se 

podařilo v roce 2020 udržet Oddíl měl v létě 2020 pořádat ME juniorů a kadetů – vzhledem 

ke koronavirové epidemii byla akce bez náhrady zrušena. V roce 2021 bude oddíl 

spolupořadatelem ME mužů, dále pak v roce 2022 pořadatelem Me kategorie U23 a v roce 

2023 pořadatelem ME kategorií U16 a U18. Výstavba domácího hřiště přispěla ke zvýšení 

výkonnostní úrovně. Další oddíly – stolní tenis, šachy, volejbal, futsal, SPV, kanoistika 

jsou zaměřeny především na rekreační sportování dospělých. Sportovní činnost mládeže 

probíhá dále v oddílech SPV (letní tábory), atletika a rekreační sport. 

     Důležitou součástí sportovní činnosti je také mezinárodní styk. Velice dobře se 

prezentovali házenkáři – Šumavský pohár žáků, turnaj v Izole (Slovinsko), soustředění 

Chorvatsko. V roce 2020 pořádal oddíl SG soustředění v Itálii. Doufám, že v dalším období 

(po skončení koronavirové krize) dojde k častějším mezinárodním kontaktům. Doporučujeme 

více využívat webové stránky TJ – tjspartaksu.cz.  

4. Majetek TJ a VHČ:  

         V současné době majetek TJ Spartak MAS odpovídá zápisům v katastru nemovitostí –  

softbalové hřiště, areál Pojbuky. V roce 2017 došlo k převedení areálu házené na město 

Sezimovo Ústí a následnému nájmu za symbolickou cenu (stejně jako loděnice Soukeník). 

V roce 2020 došlo k napojení areálu házené včetně sportovní haly na dálkové horkovodní 

vytápění. V roce 2018-2020 pokračovala postupná rekonstrukce softballového hřiště (závlahy, 

šatny). 

    VHČ – provoz ubytovny házené – od srpna 2020 je možnost opětovného komerčního 

pronájmu.  

         -   provoz haly – poměrně solidní výsledky (provoz dotoval činnost TJ) 

Po celé období byla dobrá spolupráce se Správou města. Díky grantům jihočeského kraje bylo 

průběžně doplňováno sportovní vybavení a zařízení v oddílech házené, softballu a SG. 

V Sezimově Ústí 29.9.2021 

Mgr.Petr Havel                                                                                                        

prezident TJ Spartak MAS Sezimovo Ústí, z.s. 


